

SECRETS

SEKRETO



Kini nga tract sa Ebanghelyo gihubad sa usa ka kompyuter. Kung mahimo nimo nga matul-id o mapaayo ang sinultian, palihug kontaka ang opisina sa [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

Bata ug tigulang, ang mga lalaki ug babaye gusto nga adunay mga tinago sa ilang kinabuhi, ingon man pagsulti sa mga tinago sa matag usa. Niini nga litrato makita nimo ang duha ka gagmay nga batang babaye nga nagsulti sa usag usa mga butang nga sa ilang hunahuna wala'y nahibal-an. Ang usa ka tinago usa ka kalihokan diin pila ang nahibal-an ug kinahanglan nga ipadayon nga pribado. Mahimo kita adunay

mga tinago gikan sa mga tawo apan gikan sa Dios wala kita gitago bisan unsa. Nahibal-an Niya ang kinahiladman nga mga hunahuna sa among kasingkasing. Wala'y tinago nga mahimong matago gikan sa Diyos.

Si Moises miingon: "Imong gibutang ang among mga sala sa imong atubangan, ang among tinago nga mga sala diin makita mo sila" Mga Salmo 90: 8. "Pagahukman sa Dios ang tanan nga atong gibuhat, maayo man o daotan, bisan ang mga butang nga gihimo sa tago" Eklesya 12:14. "Ang Dios pinaagi kang Jesucristo magahukum sa tinago nga mga hunahuna sa tanan" Roma 2:16. Dili lamang hukman sa Dios ang panggawas nga mga lihok sa mga tawo, apan ang ilang labing tinago nga mga sala ug tinago nga mga buhat, ang ilang sulud nga mga motibo ug katuyoan. "Bisan unsa ang natago sa gawas igapadayag sa dayag, ug bisan unsa ang gitabonan mabuksan" Marcos 4:22. "Ang sumpa sa Diyos sa bisan kinsa nga maghimo og usa ka idolo nga bato, kahoy, o metal ug sekreto nga gisimba kini" Deuteronomio 27:15. "Ang mananapaw nagahulat sa pag-abut sa pagkagabii; gitabonan niya ang iyang nawong aron walay makakita kaniya " Juan 24:15. Mahimong magmalampuson kita sa pagtago sa atong mga dautang binuhatan sa atubangan sa mga tawo sa tibuuk naton nga kinabuhi ug mamatay nga wala ang atong tinago nga mga sala nga mianhi sa kahayag. Apan dili kita makalikay sa Dios. Sa tinuud moabut ang adlaw nga ang mga minatay, gagmay ug dagku, magatindog sa atubangan sa Dios. Ug nakita ko ang mga nangamatay, gagmay ug gagmay, nga nagatindog sa atubangan sa trono. Gibuksan ang mga libro, ug unya giablihan ang lain nga basahon, ang basahon sa mga buhi. Ang mga patay gihukman pinauyon sa ilang nabuhat, nahisulat sa mga libro. Bisan kinsa nga wala gisulat ang iyang ngalan sa libro sa mga buhi, gitambug siya ngadto sa linaw nga kalayo " Pinadayag 20: 12-15.

Busa hinungdanon nga isugid ang atong tinago nga mga sala sa Dios, ug diin kinahanglan usab sa mga tawo. Kung buhaton

naton kini, pasayloon kita sa Dios; kay ang bililhon nga dugo ni Jesus nagahinlo kanato gikan sa tanan nga kasal-anan 1 Juan 1: 7. Gihangyo ni David ang Diyos nga luwason siya gikan sa tanan nga tinago nga mga kasaypanan Mga Salmo 19:12.

Ang Diyos ra ang adunay kahibalo sa tanan nga mga tinago. "Kinsa ang nahibalo sa hunahuna sa Ginoo?" "Adunay pila ka mga butang nga tinago sa Ginoo nga atong Dios" Deuteronomio 29:29. Sa Iyang gugma gipadayag Niya ang kadaghanan sa Iyang mga tinago sa mga tawo, una sa tanan pinaagi sa Iyang mga propeta ug pagkahuman pinaagi sa Iyang Anak nga si Jesukristo, nga mianhi aron ipadayag ang Iyang Amahan, ug ang kabubut-on sa Iyang Amahan ngari kanato. Diha sa Amos 3: 7 mabasa naton nga "Ang Soberano nga Ginoo dili magbuhat bisan unsa kung dili ipadayag ang Iyang plano sa Iyang mga sulugoon, ang mga propeta". "Siya nagsalig sa mga tawo nga matarung" Mga Proverbio 3:32.

Pinaagi kang Hesu-Kristo, gipadayag sa Diyos ang tanan nga tinago sa Iyang gugma ngari kanato. **Dili tinago** karon nga "gihigugma pag-ayo sa Dios ang kalibutan nga tungod niana gihatag Niya ang Iyang bugtong nga Anak, aron ang tanan nga mosalig Kaniya dili mamatay apan adunay kinabuhing dayon" Juan 3:16. **Dili tinago** nga "ang matag usa kinahanglan mamatay sa makausa, ug pagkahuman hukman sa Dios" Hebreohanon 9:27. **Dili tinago** nga "kitang tanan kinahanglan magpakita sa atubangan ni Cristo, aron pagahukman Niya. Ang matag usa makadawat sa angay, sumala sa tanan nga iyang nabuhat, maayo man o daotan, sa iyang lawason nga kinabuhi "2 Corinto 5:10. **Dili tinago** nga "dili Niya gusto nga adunay bisan kinsa nga malaglag, apan gusto niya nga ang tanan motalikod gikan sa ilang mga kasal-anan" 2 Pedro 3: 9. Busa gisugo Niya kita nga "moadto, unya, sa tanan nga mga tawo bisan diin ug himua sila nga akong mga tinun-an" Mateo 28:19. **Dili tinago** nga ang "Jesukristo parehas kagahapon, karon, ug hangtod sa kahangturan" ug

gihimo nga "Kristo aron mahimo naton kinaadman . Pinaagi Kaniya gipakamatarong kita sa mga balaan nga katawhan sa Dios ug gipagawas " Hebreohanon 13: 8 , 1 Mga Taga-Corinto 1:30. Milyun-milyon karon ang nagpanghimatuud sa Iyang makaluwas nga grasya, sa Iyang gahum nga mapasaylo ang tanan natong kasal-anan ug ayohon ang tanan natong mga sakit. Sigurado kita nga sigurado nga si Jesus "nag-antus sa mga pag-antus nga unta nahiaguman naton, ang kasakit nga unta kinahanglan naton antuson. Tungod sa atong kasal-anan nasamad Siya. Naayo kita sa silot nga Iyang nahiaguman " Isaias 53. Nahibal-an usab naton nga" kung isugid naton sa Dios ang atong mga sala,. . . Pasayluon Niya kita sa atong mga kasal-anan ug limpyohan kita sa tanan nga mga kasaypanan ". "Ang dugo ni Jesus, Iyang Anak, naglimpyo kanato gikan sa matag kasal-anan" 1 Juan 1: 9,7. **Dili tinago** nga si Jesus nga Kordero sa Dios dili lamang mianhi aron pagkuha sa atong kasal-anan, apan usab aron mabautismohan kita sa Espiritu Santo ug sunog sa Mateo 3:11. **Dili tinago** nga si Jesus nga Anak sa Dios namatay sa krus alang sa atong mga kasal-anan, nga Siya nabanhaw gikan sa lubnganan ug mikayab sa Langit diin Siya makahimo, karon ug kanunay, aron maluwas ang mga moduol sa Dios pinaagi Kaniya, tungod kay Siya nabuhi sa kahangturan aron pagpangamuyo sa Dios alang kanila " Hebreohanon 7:25. Giandam Niya ang usa ka dapit alang sa Iyang mga sumosunod sa langit, aron nga diin kita Siya sa hangtud sa kahangturan Juan 14: 1-3. **Dili tinago** nga kung kita "magpadayon sa paglahutay, magamando usab kita uban Kaniya" 1 Timoteo 2:12. Nahibal-an usab naton nga sigurado nga si Jesus mobalik pag-usab. "Adunay singgit sa mando, ang tingog sa arkanghel, ang tunog sa trumpeta sa Diyos, ug ang Ginoo Mismo manaog gikan sa langit. Kadtong nangamatay nga nagtoo kang Cristo mabanhaw sa kinabuhi; unya kita nga nabuhi sa kana nga panahon pagatigumon uban kanila sa mga panganod sa pagsugat sa Ginoo sa hangin. Ug busa kanunay kita makig-uban sa Ginoo "1 Tesalonica 4: 16-17.

**Dili tinago** nga kung ang kahoy nga higuera (mga nasud nga Judio) nagsugod sa pagpamulak ug ang tanan nga mga kahoy (Gentil nga mga nasud); ang Pag-anhi ni Kristo aron sa pagpahimutang sa Iyang gingharian sa kalinaw sa kalibutan haduol na. Nahibal-an sa tanan nga kini nahinabo sukad nga natukod ang Estado sa mga Hudeyo sa Israel samtang ang makusog nga nasyonalismo naghimo sa daghan nga gagmay ug dagko nga mga nasud nga independente sa gobyerno. Busa gilauman naton ang Pag-abut ni Cristo alang sa Iyang mga tawo sa bisan unsang oras.

**Wala kini tinago** sa amon nga ang mga tawo mahimong labi ka grabe ug grabe sa niining katapusan nga mga adlaw. "Daghan ang mohunong sa ilang pagsalig sa kana nga oras; magbudhiay sila sa usag usa ug magdumtanay sa usag usa ... Ingon niana ang pagkuyanap sa kadautan nga ang gugma sa daghang mga tawo mobugnaw, "sa pag-andam sa pagpadayag sa antikristo , ang diyos sa kalibutan, nga naglimbong sa mga nasud nga wala'y dala. mga saad nga nagpatoo kanila sa bakak Mateo 24: 10-13. Apan nahibal-an usab naton nga ang dragon, kanang karaan nga bitin, nga mao ang Yawa o Satanas sa dili madugay igapos sa kadena ug itambog sa lungag sa kahiladman, aron nga dili na niya malimbungan ang mga nasud hangtod matapos ang usa ka libo ka tuig " Pinadayag 20: 2- 3.

**Kini dili tinago** nga si Jesus mao ra ang paagi, ang kamatuoran ug ang kinabuhi; ug nga wala'y makaadto sa Amahan kung dili pinaagi Kaniya Juan 14: 6. Nahibal-an usab naton nga wala ang kaluwasan sa unahan sa lubnganan, nga karon mao ang adlaw sa kaluwasan ug moabut ang adlaw diin wala'y maluwas. Dili tinago nga si satanas usa ka bakakon, limbongan ug usa ka mamumuno, nga gisulayan ka nga dad-on ngadto sa usa ka walay katapusan nga impyerno nga giandam alang kaniya ug sa iyang mga manolonda Juan 8:44. Naghangyo kami kanimo nga makig-uli sa Dios. Isulti Kaniya ang tanan nimong mga kasamok ug isugid ang imong

mga sala. Limpyohan ka Niya gikan sa tanan nga kasal-anan, maghimo sa usa ka putli nga kasingkasing diha kanimo ug dawaton ka ingon nga Iyang anak nga lalaki ug anak nga babaye, nga maghimo kanimo nga usa ka manununod sa Dios ug kauban nga manununod uban kang Kristo. Ari na. Pag-ampo kung hain ka, sa wala pa kini ulahi ang tanan.

Kung gusto nimong mahibal-an ang labi pa nga wala gibutyag nga mga tinago sa Diyos pagdakup sa dinasig nga libro sa Diyos nga Bibliya. Igsulti kanimo niini ang tanan nga kinahanglan nimo mahibal-an karon ug sa kahangturan. **Kini dili tinago** kung unsa ang mahimo sa Dios. Kung unsa ang nabuhat Niya alang sa uban buhaton Niya alang kanimo.

**Gisulti ko kanimo ang usa ka tinago**

## **Ayaw pagpangawat**

**Ang una nga sala** nga gikonbikto sa akon sa Dios mao ang sala sa pagpangawat pinaagi sa pagkuha sa dili akoo. Panahon kadto sa una nga giyera sa kalibutan nga ako gibihag ug gihulga nga pusilon. Samtang nagtuaw sa Diyos alang sa panabang, una niya akong gikonbikto sa akong mga sala. Usa ka adlaw ang bug-os nga selda sa bilanggoan napuno sa mahimayaong kahayag sa Dios. Sa kana nga kahibulongan nga kahayag gipakita ko ang tanan nakong kasal-anan gikan pa sa pagkabata. Gipahinumduman ako sa Dios sa oras, nga ingon usa ka gamay nga bata nga mga unom ka tuig, nagkuha ako usa ka gamay nga sensilyo nga salapi nga dili akoo. Ang usa pa nga bata nga lalaki, usa nako nga kauban sa dula nawad-an sa 2 1/2 sentimo samtang nagdula kami. Nahibal-an ko kung diin napunta ang sensilyo, apan wala kini isulti kaniya. Pagkahuman miadto ako ug gipunit ang salapi ug gipalit alang kanako ang pipila nga mga tam-is. Sa mga mata sa Dios gikawat ko, ug ang pagpangawat sala. Dugay na nakong nakalimtan kini, apan ang Dios wala kalimti ug gipahinumduman ug gipakita kanako kung unsa ka ngil-ad ang

pagpangawat sa panan-aw sa Dios, Kinsa ang nag-ingon nga "Ayaw pagpangawat" Exodo 20:15. Gipakita niya sa akon ang tanan ko pa nga mga sala nga daghan, apan ang una nga kasal-anan nga sa atubangan sa Dios nahukman nga nakasala ako mao ang sala sa pagpangawat. Bisan kung kini gamay nga kantidad sa salapi, apan sa akong kauban sa dula daghan kini, ang tanan nga iyang nabatonan, ug gisulat kini sa Dios sa Iyang libro diin ang tanan natong kasal-anan nasulud, aron mabasa sa dayag sa adlaw sa paghukum. Kauban sa tanan kong uban pa nga kasal-anan gisugid ko kini nga sala ug nangayo ako sa pasaylo. Nahibal-an ko nga kini nga sala kauban ang tanan nga uban magadala kanako ngadto sa impyerno. Ingon sa gipaabut ko nga mapusilan bisan unsang adlaw, makalilisang nga hunahunaon nga kinahanglan ako moadto sa usa ka walay katapusan nga impyerno diin ang kalayo dili mapalong ug ang mga ulod dili mamatay Marcos 9:48. Daghang oras nga nag-ampo ako sa Diyos nga pasaylo. Sa kalit lang nagpakita kanako si Jesus, nga nagbitay sa krus. Nakita ko ang daghang ngil-ad nga samad, ang korona nga mga tunok sa Iyang ulo, ug mapintas nga mga lansang sa Iyang mga kamot ug tiil. Ang Iyang nawong nagtuyok ug wala'y dagway tungod sa tanan nga kasakit ug kasubo nga miabut sa Kaniya. Nag-agay ang dugo gikan sa Iyang mga samad. Samtang nagtan-aw sa Iyang dugo sa katingala kalit lang ako nakamatngon nga ang tanan nakong kasal-anan nahugasan sa Iyang bilihon nga dugo. Nahibal-an ko nga ang tanan nakong kasal-anan gipasaylo pinaagi sa Dugo ni Jesus. "Ang Dugo ni Jesus, Iyang anak, nagahinlo kanato gikan sa matag kasal-anan" 1 Juan 1: 7. Ang kalinaw ug kalipay sa Diyos miabut sa akong kasingkasing. Giluwas usab ako sa Dios gikan sa akong mga sala ug gikan sa bilangoan, aron sa pag-alagad Kaniya, ang buhi nga Dios. Gitabangan niya ako nga dili na mangawat pa.

## Ang una nga sala.

Ang una nga sala nga nahimo sa tawo mao ang pagpangawat. Si Adan ug Eva adunay daghang mga labing kaayo nga prutas nga gikaon sa Paraiso. Gatusan ka mga puno nga puno sa prutas ang naglibut kanila, gawas sa matahum nga kahoy sa kinabuhi, nga gikan niana sila makakaon nga libre. Ang Diyos adunay usa ra ka kahoy nga gigahin alang sa Iyang Kaugalingon, ang kahoy nga "nagahatag kinabuhi ug ang kahoy nga nagahatag kinaadman kung unsa ang maayo ug unsa ang daotan"

Genesis 2: 9,17. Si satanas, kinsa usa ka kawatan ug usa ka mamumuno, nagbuy-od kay Eba nga gikawat ang dili iya. Kini ang una nga pagpangawat nga nahimo sa tawo. Nagdala kini nga pagkabulag gikan sa Diyos, wala'y maihap nga pag-antos ug kamatayon sa katawhan hangtod karon. Ang nagmugna sa sala sa pagpangawat mao si Satanas mismo. Ang pagpangawat, busa, sa bisan unsang dagway, kini mao ang pakigtambayayong sa yawa nga gitawag ni Jesus nga kawatan ug mamumuno ug bakakon nga Juan 10:10.

Ang Diyos nag-ingon: "ayaw pagpangawat". Exodo 20:15. Gisulti usab Niya sa Iyang katawhan nga "Kung ang usa ka tawo mangawat usa ka baka o karnero ug kini gipatay o gibaligya, kinahanglan siya magbayad lima ka mga baka alang sa usa ka baka ug upat nga mga karnero alang sa usa ka karnero" Exodo 22: 1. Mahimo nga wala ka nangawat usa ka baka o karnero, apan daghang mga butang ang imong gikawat, tingali mga sinina, sabon, asukal, pagkaon, salapi, mga alahas, gamit, manok, prutas, patatas, kalabasa, pagkaon, instrumento, bisikleta, awto o bisan unsang butang nga dili imo. Tingali karon nimo gihulam kini gikan sa tag-iya nga wala'y intensyon nga gibalik kini pag-usab. Kini usab sama sa pagpangawat. Mahimo nga nakapalit ka mga kasangkapan, saput o uban pa nga wala'y bayad nga wala nimo gitinguha nga bayran ang tanan. Kini usab usa pa ka paagi sa



pagpangawat. Tingali nakit-an nimo ang usa ka tawo nga adunay daghang mga butang, diin kinahanglan nimo, ug gihunahuna nimo nga dili niya kini palabyon kung kuhaon nimo kini. Sa atubangan sa Diyos kini usab ang pagpangawat ug makasasala. Tingali, ingon usa ka pagano, naa ka sa eskuylahan sa sirkunsisyon ug gikawat ang mga kalabasa, pagkaon o bisan usa ka karnero, nga wala nimo kini gitan-aw nga sayup. Bisan pa, gitawag kini sa Diyos nga pagpangawat. Tingali gitawag nimo ang imong kaugalingon nga usa ka Kristiyano ug bisan pa nagpadayon ka sa pagkuha sa mga butang nga dili imo, tingali gikan sa imong agalon o agalon nga babaye, gikan sa imong mga higala o gikan sa imong kaugalingon nga mga paryente o gikan sa dili kilala nga mga tawo. Ang pagbaligya sa mga butang nga labaw sa ilang tinuud nga kantidad usa pa ka paagi sa pagkawat sa salapi gikan sa bulsa sa mga tawo.

Dugay kaayo nga ihulagway dinhi ang daghang paagi sa pagpangawat. Igo na nga mahibal-an nga ang Diyos nag-ingon nga " **ayaw pagpangawat** ". Tapuson nako pinaagi sa pagkutlo sa pipila pa nga mga kasulatan aron ipakita kung unsa ang gisulti sa Diyos bahin sa pagpangawat.

"Ayaw pagpangawat o limbong o pagpamakak. Ayaw pahimusli ang bisan kinsa aron kawatan siya. Ayaw ihikaw ang suhol sa usa nga imong gisuholan, bisan sa usa ka gabii " Levitico 19: 11,13. (Ang mga agalon nga dili magbayad sa suhol sa ilang mga sulugoon sad-an sa pagpangawat). "Bisan kinsa ang magdagit sa usa ka tawo, aron igabaligya siya, kun pagatipigan, ingon nga ulipon, kinahanglan nga pagapatyon" Exodo 21:16, Deuteronomio 24: 7.

Si Achan, usa ka Israelite, gikawat ang usa ka matahum nga kupo, salapi ug bulawan, gikan sa mga butang nga giingon sa Dios nga gubaon samtang giataki ang Jerico. Gibasol sa Diyos ang tibuuk nga tribo sa Israel sa iyang pagpakasala ug gisisi sila sa pagpangawat. Napildi sila sa panagsangka batok

sa Ai. Katloan ug unom ka mga tawo ang gipatay tungod sa sala sa pagpangawat kang Achan. Nahibaloan ang sala ni Achan nga pagpangawat ug gibato siya sa tanan nga Israel, ug ang iyang mga anak nga lalake ug mga anak nga babaye, ang iyang mga asno ug carnero, ug ang tanan nga iya. "Unya ang Ginoo wala na masuko" Joshua 7.

Gikawat ni Absalom ang mga kasingkasing sa mga tawo sa Israel ug uban niana ang gingharian gikan sa iyang diosnon nga amahan nga si David. Apan gipatay siya. Ang pagkawat sa kasingkasing sa mga tawo pinaagi sa pag-ulog-ulog o pagsuborno sala ug wala pagbayad sa 2 Samuel 15: 6.

Ang imoral nga babaye gikawat ang mga kasingkasing sa mga lalaki pinaagi sa pagsulti kanila nga ang "kinawat nga tubig labi ka matam-is". Gidala nila sila sa kailadman sa impyerno. Adunay usab mga tawo nga imoral nga nangawat sa mga asawa sa ubang mga lalaki, naguba ang mga balay ug nagdala sa pag-antos ug paghukom sa ilang kaugalingon Mga Proverbio 9: 13-18.

Ang pagpangawat kanunay kanunay mosangput sa pagpatay ug kamatayon Jeremias 7: 9. Kung ang usa ka kawatan nadakup sa paglungkab sa usa ka balay ug gipatay, kadtong nagpatay kaniya wala'y sala sa pagpatay sa Exodo 22: 2. Ang Ginoo adunay sumbong batok sa mga tawo nga nagpuyo niining yutaa. Wala sing katutom kag gugma sa duta, kag ang mga tawo wala makakilala sa akon nga ila Dios. Naghimo sila mga panaad ug gilapas kini; namakak sila, nagpatay, nangawat ug nanapaw "Oseas 4: 1,2. "Ang matag kawatan pagakuhaon gikan sa yuta" Ezequiel 5: 3,4. "Alang sa sala (pagpangawat) nagabayad sa suhol - kamatayon" Roma 6:23. Kaniadtong miaging semana lang usa ka tawo ang nagkawat usa ka karnero, gipatay kini ug gisulud ang patayng lawas sa usa ka bag nga gihigtan niya sa likud sa iyang bisikleta. Samtang nagsakay siya, usa sa mga tiil sa mga karnero ang nakalusot

sa bag ngadto sa ligid sa bisikleta. Natumba ang kawatan ug gipatay diha-diha.

Gatasan ug liboan ang nawala sa ilang kinabuhi samtang ninglihok sa pagpangawat, o nahimong mga mamumuno nga wala'y tuyo nga buhaton kini. Tingali nakawat ka daghang mga tuig nga wala nahibal-an, apan siguruha nga mahibal-an ka sa imong sala. Si Jesus miingon nga "Bisan unsa ang natago nga dili igabutang sa dayag, ug bisan unsa ang gitabonan mabuksan" Marcos 4:22.

**Ang kahakog** mosangpot sa pagpangawat, gawas kung gitinguha naton ang mga gasa ug panalangin sa Diyos. Ang kahakog gitawag nga idolatriya tungod kay kini naghimo sa usa ka Dios gikan sa mga butang sa kalibutan Colosas 3: 5. Ang Diyos nag-ingon: "Ayaw pagtinguhaa ang balay sa laing tawo; ayaw pagtinguhaa ang iyang asawa, ang iyang mga sulogoon, ang iyang vaca, ang iyang asno, bisan unsang butang nga iya." Exodo 20:17. Giingon ni Jesus nga ang kahakog ug pagpangawat mogawas gikan sa kasingkasing kauban ang pagpatay, panapaw, garbo ug limbong Marcos 7: 21-23. Kung gusto nimo nga makagawas gikan sa pangandoy ug batasan sa pagpangawat, ihatag ang imong kasingkasing sa Diyos ug hatagan ka Niya usa ka bag-o ug limpyo nga kasingkasing nga puno sa Iyang gugma ug Iyang Balaang Espirito. Buhian ka niya gikan sa batasan sa pagpangawat.

**Maayo ba nga ang usa ka tawo maglimbong sa Dios?** Gibasol sa Dios ang mga Israelite sa paglimbong Kaniya pinaagi sa dili pagbayad sa ikapulo nga bahin sa ilang kita Kaniya. Miingon siya: "Tungloha kamong tanan tungod kay gilimbongan ako sa tibuuk nga nasod. Dad-a ang bug-os nga kantidad sa imong mga ikapulo sa templo,. . . Ablihan ko ang mga tamboanan sa langit ug igabubo ko kanimo ang tanan nga mga lahi sa mga maayong butang: Palihug basaha ang Malaquias 3: 7-12. Ang ikanapulo nga bahin sa among kinitaan dili amon, apan sa Dios. Magbantay usab kita nga dili

kita mapamatud-an nga sad-an sa pagpangawat sa kadunganan sa Dios pinaagi sa pagpanghambog sa atong nahimo Buhat 12: 21-23. Sa Roma 13: 8- 10 mabasa naton nga "Ayaw pagpailalom sa obligasyon ni bisan kinsa - ang bugtong nga obligasyon nga naa kanimo mao ang paghigugmaay sa usag usa. . . Ayaw panapaw; ayaw pagpatay; ayaw pagpangawat; ayaw pagtinguhaa kung unsa ang iya sa uban. . . Higugmaa ang imong silingan sama sa imong paghigugma sa imong kaugalingon. Kung nahigugma ka sa usa ka tawo, dili mo siya buhaton nga sayup ". Si Jesus miingon: "Pangayo ug ikaw makadawat; pangita, ug kamo makakaplag; pagtuktok, ug pagaablihan ang pultahan kanimo " Mateo 7: 7. Pagpakabana sa Iyang gingharian, ug pagahatagan ka Niya niining mga butanga (pagkaon ug saput) "Lukas 12: 22-31.

Daghang mga kalalakin-an ug kababayen-an nga wala pa molihok apan nabuhi pinaagi sa pagkawit sa bisan unsa nga mahimo nila, mao karon ang matinuoron nga mga maayong tawo nga mga Kristohanon. Gisugid nila ang ilang mga sala sa Diyos ug sa tawo. Diin mahimo nila bayran ang mga butang nga ilang gikawat. Gipasaylo sila sa Diyos ug gihatagan sila bag-ong kasingkasing ug bag-ong espiritu, ang Balaang Espirito sa kamatuoran.

Busa, giingon ni Apostol Pablo: "Ayaw hatagi higayon ang Yawa. **Ang tawo nga nangawat kaniadto kinahanglan mag-undang sa pagpangawat** ug magsugod sa pagtrabaho, aron makapangita siya sa iyang kaugalingon nga matarong ug makatabang sa mga kabus "Mga Taga-Efeso 4: 27,28.

Tugoti nga moabut si Jesus sa imong kasingkasing ug balay ug dili ka na mangawat. Sa pagsulod ni Jesus sa balay ni Zaqueo, usa ka maniningil sa buhis, nga gikawat ang salapi sa mga tawo pinaagi sa pag-overtake kanila, miingon si Zaqueo: "Paminaw sir! Ihahatag ko ang katunga sa akong mga kabtangan sa mga kabus, ug kung adunay ako nakalimbong

bisan kinsa, bayran ko siya upat ka pilo nga mas daghan ". Si Jesus miingon kaniya: "Ang Kaluwasan miabut sa niining balay karong adlaw" Lukas 19: 1-10.

Ang kahakog ug pagpangawat (pagpangawat) mogawas gikan sa kasingkasing sa tawo. Kung gusto nimo nga makagawas gikan sa sala ug batasan sa pagpangawat, ihatag ang imong kasingkasing ngadto kang Jesus. Hatagan ka Niya usa ka bag-ong kasingkasing nga puno sa Iyang gugma, ug hatagan ka Niya ug kagawasan.

JR GSCHWEND

*Kini nga tract sa Ebanghelyo gihubad sa usa ka kompyuter. Kung mahimo nimo nga matul-id o mapaayo ang sinultian, palihug kontaka ang opisina sa [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)*

Kung nakit-an nimo ang kaluwasan diha kang Kristo, o gipanalanginan ka pinaagi sa among literatura sa Ebanghelyo, palihug ipahibalo kanamo. Gusto namon magpasalamat sa Dios uban kanimo, ug labi ka mahinumduman namon sa among mga pag-ampo. Alang sa libre nga literatura sa Ebanghelyo, mga libro ug tract sa sobra sa 540 nga sinultian, palihug kontaka kami:

# ANG KASINGKASING SA TAWO



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

E-MAIL: [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)